
Solidarity. Resistance. Unity.
APALA 18th Biennial Constitutional Convention

June 26-29, 2025  •  Los Angeles, CA

AMENDMENT NAME FREQUENCY OF CONVENTIONS

CITATION ARTICLE IV. CONVENTION

SUBMITTED BY Task Force on Chapters & Convention Frequency

CURRENT LANGUAGE

SECTION 2. A Convention shall be held during the months of May, June, July,
August, September or October in odd numbered years at such time, date
and place as shall be determined by the National Executive Board based
upon the recommendations of the Convention Committee. The Convention
Committee shall endeavor to develop a schedule of future Conventions
with emphasis on rotating the sites from one geographic location to
another geographic location. 

FINAL LANGUAGE

SECTION 2. A Convention shall be held during the months of May, June, July,
August, September or October in odd numbered every three years at such
time, date and place as shall be determined by the National Executive
Board based upon the recommendations of the Convention Committee.
The Convention Committee shall endeavor to develop a schedule of future
Conventions with emphasis on rotating the sites from one geographic
location to another geographic location. 

RATIONALE

Conventions are expensive - and there’s an argument that two years is too
small a term for a Board; governance takes time. The Task Force felt that
four years was too distant, but felt that three could be the right amount of
time.

CONSTITUTION COMMITTEE RECOMMENDATIONS ON THE 2025
PROPOSED AMENDMENTS TO THE APALA CONSTITUTION

[ENGLISH]

AMENDMENTS SUBMITTED BY 
THE TASK FORCE ON CHAPTERS & CONVENTIONS
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修正案名称 大会召开频率

引用 第IV条. 大会

提交人 Task Force on Chapters & Convention Frequency

当前表述

第2节。在奇数年份的 5 月、6 月、7 月、8 月、9 月或 10 月期间， 应举行一
次大会。具体时间、日期和地点将由全国执行委员会根据大会委员会的建议来

确定。大会委员会应合理制定未来会议的安排计划，重点在于将会议地点从一

个地理区域转移到另一个地理区域。 

最终表述

第2节。每三年在奇数年份的 5 月、6 月、7 月、8 月、9 月或 10 月期间， 应
举行一次大会 ，具体时间、日期和地点将由全国执行委员会根据大会委员会的
建议来确定。大会委员会应合理制定未来会议的安排计划，重点在于将会议地

点从一个地理区域转移到另一个地理区域。 

依据

会议成本高昂——而且有人认为，对于董事会而言，两年的期限太短了；管理
工作需要时间。工作组认为四年的时间跨度太长，但觉得三年的时间间隔可能

是合适的。

章程委员会关于对2025 年拟议APALA 修正案的建议

[CHINESE]

由分会和大会工作组提交的修正案
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TÊN BẢN SỬA ĐỔI TẦ N SUẤ T TỔ CHỨC ĐẠI HỘI

TRÍCH DẪN ĐIỀU IV. ĐẠI HỘI

NGƯỜI ĐỆ TRÌNH Task Force on Chapters & Convention Frequency

NGÔN NGỮ HIỆN TẠI

MỤC 2. Một Đại hội sẽ được tổ chức trong các tháng Năm, Sáu, Bảy, Tám,
Chín hoặc Mười vào các năm lẻ tại thời gian, ngày và địa điểm do Ban Chấ p
hành Toàn quốc quyết định dựa trên các khuyến nghị của Ủy ban Đại hội. Ủy
ban Đại hội sẽ nỗ lực phát triển một lịch trình cho các Đại hội trong tương lai
với trọng tâm là luân phiên các địa điểm từ một vị trí địa lý này sang một vị trí
địa lý khác. 

NGÔN NGỮ CUỐ I
CÙNG

MỤC 2. Một Đại hội sẽ được tổ chức trong các tháng Năm, Sáu, Bảy, Tám,
Chín hoặc Mười vào các năm lẻ ba năm một lầ n tại thời gian, ngày và địa
điểm do Ban Chấ p hành Toàn quốc quyế t định dựa trên các khuyến nghị
của Ủy ban Đại hội. Ủy ban Đại hội sẽ nỗ lực phát triển một lịch trình cho các
Đại hội trong tương lai với trọng tâm là luân phiên các địa điểm từ một vị trí
địa lý này sang một vị trí địa lý khác. 

LÝ DO

Các đại hội rấ t tốn kém và có một lập luận rằ ng hai năm là một nhiệm kỳ quá
ngắ n cho một Ban Chấ p hành; hoạt động quản trị cầ n có thời gian. Lực
lượng Đặc nhiệm cảm thấ y rằ ng bốn năm là quá xa, nhưng cảm thấ y rằ ng
ba năm có thể là khoảng thời gian phù hợp.

CÁC KHUYẾN NGHỊ CỦA ỦY BAN ĐIỀ U LỆ VỀ  CÁC BẢN SỬA ĐỔI, BỔ
SUNG ĐƯỢC ĐỀ  XUẤT NĂM 2025 ĐỐ I VỚI ĐIỀ U LỆ APALA

[VIETNAMESE]

CÁC BẢN SỬA ĐỔI, BỔ SUNG DO LỰC LƯỢNG ĐẶC NHIỆM VỀ  CÁC CHI
HỘI & ĐẠI HỘI ĐỆ TRÌNH


